
 
MOTIE 

Voorwaarden borging en verbetering natuurkwaliteit De Groene Kamers 
 
De gemeenteraad van Roosendaal in vergadering bijeen op 16 mei 2024, gehoord hebbende de 
beraadslagingen over het raadsvoorstel gebiedsvisie De Groene Kamers. 
 
Constaterende dat: 

• De rustige groene bufferverbinding zoals hij nu bestaat tussen de wijk Langdonk & Het Zand via 
natuurverbindingen met natuurgebied Visdonk zijn identiteit kan gaan verliezen doordat wonen 
een belangrijke functie wordt. 

• Er in de toekomst nog steeds sprake kan zijn van het doortrekken van de Willem Dreesweg, 
vastgelegd als blijvende mogelijkheid in dit plan. 

• We in onze gemeente reeds te weinig echte natuur hebben vergeleken met de rest van      
Nederland. 

• De natuurwaarden en de biodiversiteit in onze gemeente nog steeds schrikbarend terugloopt 
ondanks de goede bedoelingen van Roosendaal Natuurstad, waarvan grote projecten nog steeds 
niet landen in en rondom de bestaande bebouwde omgeving. 

• Er geen echte harde eisen gesteld worden aan de natuur, inclusief klimaatneutraal en circulair 
bouwen in dit project. 

 
Overwegende dat:  

• Het project “De Groene Vinger het Zand” ook gezien wordt als een mislukking op het gebied van 
de beloofde groene kwaliteitsontwikkeling die deze wijk op zou leveren. Dit zal nu voorkomen 
dienen te worden. 

• Het toevoegen van een woonfunctie van 40 tot 50 woonplekken in combinatie van het 
doortrekken van de Willem Dreesweg de doodsteek gaat zijn voor de reeds bestaande 
kwaliteitsarme natuurwaarden in dit gebied, waarbij de snelle en noodzakelijke verbetering van 
de biodiversiteit al helemaal niet gehaald zal kunnen worden. 
 

Draagt het college op:  

1. Het gebied zo in te richten dat er niks van de totale oppervlakte van 800 ha “Uitgebreide natuur 
rondom NNN” zoals aangeduid in de omgevingsvisie verloren mag gaan. 

2. Het anders inrichten van de groenstrook, het doortrekken van de Willem Dreesweg, toekomstige 
ontwikkelingen van de volkstuintjes en toevoegen van de bebouwing nooit ten koste mag gaan 
van de noodzakelijk te verbeteren natuur- en biodiversiteitskwaliteit in dit gebied en de beloofde 
toe te voegen nieuwe natuur. 

3. Voor dit gebied bij de verkoop van de grond de hoogst mogelijke eisen te stellen die er op dit 
moment mogelijk zijn om circulair, klimaatneutraal en natuurinclusief te bouwen. 

 

En gaat over tot de orde van de vergadering. 

 

Namens, 

 

GroenLinks, Christian Villée 


